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Som afslutning på dit projekt, som har fået støtte fra landsbypuljen i Randers kommune, ønskes en 
evaluering af projektet. 

Evalueringen skal danne grundlag for erfaringsdeling mellem landsbyerne i Randers Kommune, og vil 
blive tilgængelig under profilen ”landsbyer og landdistrikter i Randers Kommune” på webkortet du 
finder her: webkort.randers.dk 

Spørgsmål 
 

Svar 
 

Projekttitel 
 

Kronjyllands Tech Mekka 

Projektholder 
Både navn på foreningen og kontaktoplysninger på en 
kontaktperson, der kan kontaktes af andre landsbyer, der 
skal i gang med et lignende projekt. 
 

Kronjyllands Esport & Tech Klub 
Bjarke Nordentoft 
bhnordentoft@gmail.com 

Finansieringskilder 
Nævn de finansieringskilder I har haft til projektet, ud over 
Landsbypuljen. 
 

Realdania – underværker 
Lokale & anlægsfonden 
Nykreditsfond 
Elro fonden 
Bevica fonden 

Kort beskrivelse af projektet, som det er 
forløbet 

- Før etablering/afvikling 
- Under etablering/afvikling 
- Efter etablering/afvikling 

 

 
En længere finansieringsperiode – godt 3 år fra 
opstart til færdigt byggeri, flere udfordringer 
omkring nye regler for brandrådgivning til 
nybyg/tilbyg, gav ekstra omkostninger for 
næsten 100.000. 
 
Tid for selve etableringen er længere end 
ventet, håndværkere har været travle, men 
effektive når de var i gang, det har været lidt en 
mundfuld med en del frivilligt arbejde, især 
påtagelse af opgaven som bygherrerådgiver har 
været mere tidskrævende end forventet. 



Generelt er projektet gået rigtig godt, vi er vildt 
glade for resultatet som udover at byde på 
lokaler til vores forening også har fungeret som 
en forskønnelse af området og den lokale 
idrætshal. 

Hvis der er sket ændringer i projektindhold 
eller budget, beskriv dem da her 
Det kan være både økonomiske, tidsmæssige og 
indholdsmæssige ændringer. 
 

Ekstra omkostninger til brandrådgivning på 
næsten 100.000 der ikke var med i oprindelig 
budgettering og 120.000 til arkitekt – 
sammenlagt er rådgivningen en stor del af 
projektet – det havde vi ikke beregnet fra start 
– men især arkitekt hjælpen har givet et godt 
udtryk samt en bedre placering end oprindeligt 
tiltænkt. 

Hvordan har projektet bidraget til 
landdistriktspolitikkens målsætninger? 
 

 
Projektet har både virket som område 
forskønnelse og udvidelse af faciliteterne i 
byen. 
 
På sigt vil det uden tvivl bidrage til flere ønsker 
at bo og bosætte sig i Øster Bjerregrav pga. man 
får et større aktivitetsudbyd og flere 
udefrakommende præsenteres for områdets 
positive kvaliteter. 
 

De næste spørgsmål fokuserer på jeres erfaringer med projektarbejdet. 
Dette for at kunne bringe både gode og mindre gode erfaringer videre til andre, som skal i gang 
med et lignende projekt. 
Hvad har fungeret rigtig godt? 
Det I vil fremhæve som de store styrker og/eller positive 
overraskelse ved jeres projekt. 
 

Tidlig dialog med kommunen og løbende 
opfølgning med de relevante kommunale 
afdelinger har fungeret godt og i høj grad 
bidraget positivt til projektet. 
 
Herudover stor positiv omtale af projektet i 
esport kredse 

Hvad kunne I have gjort anderledes? 
Beskriv de udfordringer I har mødt, hvordan i løste dem, 
og hvis der var noget i kunne have gjort for at 
imødekomme dem tidligere i processen. 
 

 
Vi havde ikke forudset at alle indgange, også 
nødudgange skulle være niveaufri adgang – 
dette måtte løses efterfølgende, efter vi 
egentlig havde etableret fortov rundt om 
bygningen, dette kunne være løst med 
professionel bygherrerådgivning – om end dette 
ville havde været dyrere. 

Har I fået tilstrækkelig information og sparring 
fra Randers Kommune? 
Herunder hvis I har forslag til justeringer/ændringer i 
sagsbehandlingen fra Randers Kommune. 
 

Ja uden tvivl, vi har været super tilfredse med al 
den hjælp og rådgivning vi har modtaget fra 
flere kommunale afdelinger. 

Var der noget der var sværere en forventet? 
 

Godkendelse jf. nye brandregler er en større 
udfordring som man skal forberede sig på. 



Var der noget der gik lettere end forventet? 
 

Pga corona nedlukning havde vi ikke 
foreningsaktiviteter i perioden hvor vi byggede 
– dette har været en kæmpe fordel for hele 
processen og vi ville havde kæmpet en del med 
at opretholde aktiviteterne imens. 

Hvad er det vigtigste I har lært af denne 
proces? 
 

Vigtigt med bred dialog med så mange 
interessenter som muligt, fra andre lokale 
foreninger, til kommunale afdelinger til andre 
der har været i lignende projekter tidligere. 

 


